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Referat hovedstyremøte 15. desember 2022 
Til stede: Daniel Ask, Dag Utnes, Dag Andersen, Hans-Fredrik Donjem, Egil Egge og Bjørn 
Garlimo 
 
Meldt forfall: Per Gjertsen og Peder Getmundsen 
 
_________________________________________________________________________________ 
Sekretariatet: Andreas Hole og Silje Falla Tørmoen (referent). Elin Wall deltok på sak. 4. 
Karol Axcrona deltok på deler av sak 16. 
________________________________________________________________________________ 
Tidspunkt: Torsdag 15. desember 12.15 -16.00 
__________________________________________________________________________________ 
Sted: Wergelandsveien 1-3 
 
 

Saksliste for møte nr. 9/2022: 
 
1/9-2022 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak: Innkalling og saksliste ble godkjent.  

 

2/9-2022 Endelig godkjenning av referat fra hovedstyremøte 4. november 
2022 

  Vedtak: Referatet ble godkjent. 
 

3/9-2022 Medlemsrapport  

Tørmoen la frem medlemsrapport per 2. desember. Det er per 2. desember 
3626 stk. betalende medlemmer, som er mer enn fjoråret. Det var per 31. 
desember 2021 3552 stk. betalende.  

Vedtak: Hovedstyret tok gjennomgangen til orientering. 

 

4/9-2022 Økonomirapport 

- Økonomirapport 
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Lilloe-Wall la frem økonomirapport per 30. november. Per 30. november 
ligger prognosen an til å bli et underskudd på 568 212,-.  
 

- Prosjektregnskap Bartekampen 
Lilloe-Wall la frem økonomirapport per 30. november. Per 30. november 
ligger foreløpig prognosen an til å bli et underskudd på 453 250,-.  

 
Vedtak: Hovedstyret tok gjennomgangen til orientering. 
 

5/9-2022  Bartekampen 2023  
Det skal avholdes et møte med mediebyrået Flokk 16. desember. Det 
planlegges ikke å inngå ny avtale med Tre Kronor AB, og det er usikkert om 
det inngås ny avtale med Flokk. Det vil arbeides videre med ulike alternativer 
og tilbud. 
 
Det har tidligere vært diskutert å gjøre endringer i sammensetningen av 
prosjektgruppen. Det ble i denne sammenheng diskutert mulighet for å 
beholde prosjektgruppen og også opprette en arbeidsgruppe. Dette tas videre 
på neste hovedstyremøte. 
 
Hole la videre frem noen forslag til kostnadsstyring og organisatoriske mål for 
videre arbeid. 
 
Fremdriftsplan: 
- Utarbeide konsept på basis av fjoråret 
- Prosjektworkshop med AU og prosjektgruppen januar 2023 
- Forhandlinger av avtaler må på plass som en forutsetning i 

intensjon/formelle avtaler før påske 
 

Vedtak: Hovedstyret tok gjennomgangen til orientering. 
 
6/9-2022 Samlinger november  

- Samling for tillitsvalgte 4.-6. november 
Tørmoen la frem evalueringsrapport fra samlingen. Det var veldig gode 
tilbakemeldinger på arrangementet. 
 

- Samling for likepersoner 25.-27. november 
Tørmoen la frem evalueringsrapport fra samlingen. Det var veldig gode 
tilbakemeldinger på arrangementet. 
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Vedtak: Hovedstyret tok gjennomgangen til orientering. 

 
7/9-2022 Den Nasjonale Prostatakreftdagen 3. november - evaluering 

Tørmoen la frem evalueringsrapport fra samlingen. Det er gode 
tilbakemeldinger på arrangementet. 
 
Vedtak: Hovedstyret tok gjennomgangen til orientering. 
 

8/9-2022 PROFO fyller 20 år – kongress 21.-23. april 2023 
 Hole viste frem invitasjonen som er i neste utgave av PROFO-nytt. Bladet 

sendes ut til medlemmer før jul.   
Hovedstyret besluttet at egenandelen for medlemmer blir 2500,- per person i 
dobbeltrom og 500,-ekstra per person per natt for enkeltrom.  
Egen e-post med informasjon vil gå ut til lokallagene. 

 
Vedtak: Hovedstyret vedtok egenandel 2500,- per person for dobbeltrom og 
500,- ekstra per person per natt for enkeltrom. Hovedstyret tok resten av 
gjennomgangen til orientering. 

 
9/9-2022 Politisk påvirkningsarbeid 

- Interpellasjonen på Stortinget 
Ask orienterte om interpellasjonen på Stortinget. Dette er også en sak i 
neste utgave av PROFO-nytt. 
 

- Siste nytt fra Norsk Urologisk Forenings arbeid 
I dag er det styremøte i NUF og man håper det der vedtas at tidlig 
oppdagelse og screening skal utredes videre. 

 
- Innslaget på NRK Dagsrevyen  

Det var 3. desember et langt innslag på NRK Dagsrevyen som omhandlet 
prostatakreft. Screening ble dessverre negativt vinklet fra Erik Haug. 

 
Vedtak: Hovedstyret tok gjennomgangen til orientering. 
   

10/9-2022 Opplæringsprogram 
- Status for fremdrift 

Sekretariatet arbeider nå med korrektur. Dokumentet kalles nå for en 
organisatorisk opplæringshåndbok.  
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Garlimo foreslo å ta fysiske opplæringsmøter i lokallagene/regionsvis i 
januar, februar og mars. 
Det er en mulighet å søke midler fra FUNKIS til gjennomføring av disse 
møtene. 
 

- Innspilling av filmsnutter med fagrådet 
Det er planlagt å spille inn videoer med fagrådet første kvartal 2023. 
Produksjon av disse kan man søke om midler til. 

 
Vedtak: Hovedstyret tok gjennomgangen til orientering. 

 
11/9-2022 Nye metoder     

Det var et møte 12. desember hvor det ble besluttet at Zytiga innføres i 
kombinasjon med stråling og hormonbehandling til kurativ behandling av 
pasienter med høyrisiko prostatakreft, samt Zytiga i kombinasjon med cellegift 
for metastatisk prostatakreft. 
Neste møte er 23. januar. 
 
Vedtak: Hovedstyret tok gjennomgangen til orientering. 
 

12/9-2022 Likepersonsarbeid 
  Det er satt opp nytt møte i likepersonsutvalget 4. januar.  
 

Vedtak: Hovedstyret tok gjennomgangen til orientering. 
 
13/9-2022 Mestringshelger – DAM-finansiert prosjekt 

Hole viste frem prosjektbeskrivelsen av prosjektet «Mestringshelger». Dette 
vil være 5 regionale samlinger som gjennomføres første halvår i 2023. Dette 
vil være for alle menn med prostatakreft og deres partnere.  
 
Vedtak: Hovedstyret tok gjennomgangen til orientering. 

 
14/9-2022 Tilbakemeldinger fra regionene   

Regionsansvarlige gikk gjennom sine respektive lokallags aktiviteter den siste 
perioden. 

 
Vedtak: Hovedstyret tok gjennomgangen til orientering. 
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15/9-2022 Eventuelt  
  Utnes orienterte om at FFO ønsker forslag til kandidater, både representant 
    og vara, til en klagenemd for utenlandsbehandling 
  Ingen i hovedstyret ønsket å ta på seg verv i denne forbindelse. 
 

Utnes orienterte videre om at FFO ønsker representanter til brukerutvalget 
for NAV hjelpemidler. 
Ingen i hovedstyret ønsket å ta på seg verv i denne forbindelse. Utnes tar 
kontakt med Nils Petter Sjøholt. 
 
Hole orienterte om at Folkehelseinstituttet har invitert PROFO til å stille med 
to representanter til metodevurdering av robotkirurgi.  
Ask og Egge stiller som representanter. 
 
Ask orienterte om at FHI ønsker å intervjue en metastatisk pasient i 
forbindelse med forskningsprosjekt. Henning Figved og Nick Evans kan 
forespørres. 
 
Tørmoen la frem to utkast til visitkort. Valget falt på nr. 2 med slogan «Tidlig 
oppdagelse redder liv!». Det skal også legges til lokallag og rolle. 
 
Asker og Bærum, ved Trond Fevolden, har forespurt om muligheten til å legge 
ut artikler for lokallaget på PROFO’s hjemmeside. Styret besluttet å åpne opp 
for dette gjennom et prøveprosjekt. Saken følges opp av sekretariatet. 
 
Vedtak: Hovedstyret tok gjennomgangen til orientering. 

 
 

16/9-2022 Orienteringer   
Axcrona orienterte om siste nytt innen Prostatakreft og videre om 
kompleksiteten rundt denne kreftformen. De siste årene har det blitt dyrere 
med behandling og medisiner som brukes etter metastase. Dette er mulig at 
kan brukes som et argument for screening, da det vil være hensiktsmessig 
også for kostnader med tidlig oppdagelse.  

 
Møteplan 2023: 

  AU-møte 19. januar kl. 10-15  
  Hovedstyremøte 9. februar kl. 11:30-16 
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  AU-møte 16. mars kl. 10-15 
  Hovedstyremøte 23. mars kl. 11:30-16 
  Hovedstyremøte 20. april kl. 11:30-16 
  AU-møte 10. mai kl. 10-15 
  Hovedstyremøte 23. mai kl. 11:30-16 
  Hovedstyremøte 20. juni kl. 11:30-16 
 

Vedtak: Hovedstyret vedtok nevnte møtedatoer og tok resten av 
gjennomgangen til orientering. 

 


